
„Miért hirdessük 
az Evangéliumot 

a gyermekek között?”
CSALÁDI DÉLUTÁN

A „Soli Deo Gloria” címmel Kassán, 
2010. Szeptember 18-19. között megrendezett 
gyerekmissziós konferencia és Szakmai nap 

rendezvény előadásai nyomán

Prága 1, Klimentská 18,  
3. emeleti gyülekezeti terem

2011. Január 15.
17.00

Prágai Református Missziós Gyülekezet 



Fontos-e, hogy gyermekeink hitben nevelkedjenek? Szük-
séges-e, hogy gyermekeink halljanak az evangéliumról? 
Lehetséges-e, hogy gyermekeink megértsék az evangéliu-
mot? Melyik kor a legalkalmasabb arra, hogy a gyerekek 
haljanak az evangéliumról és mi Isten akarata? Mit vár Is-
ten a szülőktől, keresztszülőktől?

Kedves Szülő/Nagyszülő/Dédszülő!
Kedves jövendőbeli Szülő!

Ha a fenti kérdések közül legalább az egyiket föltette már magának, akkor 
ez a rendezvény minden bizonnyal Önnek is szól. A nagyjából másfél órás 
alkalom keretén belül két nagyon tartalmas, érdekes, a Vasárnapi Iskola Szö-
vetség (www.visz.org) munkatársai által tartott előadást fogunk vetíteni:

„Miért hirdessük az evangéliumot a gyermekeknek?” 
(Előadó: Draskóczy Gábor)

„A család és a gyülekezet felelőssége a gyermekek felé” 
(Előadó: Kertészné Iványi Ágnes)

Amennyiben szeretne részt venni a rendezvényen, kérjük írja be nevét, e-ma-
il címét a következő kérdőívbe. Minden érdeklődőt szeretettel várunk! 

    Tisztelettel,
                   a családi est szervezői,
             a Prágai Magyar Református 
         Missziós Gyülekezet

„...hiszen ha egy gyerek jól produkál az iskolában, jók a bi-
zonyítványai, jól dobja a labdát a kosárra, vagy jól focizik, 
balettozik, énekel, zongorázik, akkor a szakemberek nem ug-
rálnak és nem mondják, hogy van itt egy gyerek, aki a halál 
felé menetel. Nekünk hívő embereknek az a különleges fele-
lősségünk, hogy ezzel a szakterülettel foglalkozzunk kiemel-
ten – azzal, amit a világ szakemberei észre sem vesznek.”
     idézet az egyik előadásból


